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REPUBLIKA HRVATSKA         Ad.2. 
ISTARSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA MEDULIN 
OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA: 021-05/17-01/0001 
URBROJ:2168/02-01/4-17-29 
Medulin, 28.03.2017.             
 
 

SKRAĆENI  ZAPISNIK 
SA 31.SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE MEDULIN 

odrţane dana 29.prosinca  2016. godine s početkom u 19:00 sati 
u Medulinu, Centar 223/I, u  prostoriji općinske vijećnice 

  
 
 
 
 
Prisutni:Jovan Milovan, Jukopila Emil, Leverić Mirna, Lorencin Serđo, Mišković Draţen, Peruško 
Viktor,Radolović Rosanda Divna, Radošević Ines, Ukotić Simeone, Vidmar Verica, Zlatić Marko, 
Zoričić Davor i Zuccon Claudio 
Odsutni: Iveša Neven i Lorencin Serđo  
Ostali prisutni: načelnik Buić Goran, zamjenik načelnika Damir Demarin, pročelnice Suzana Racan 
Stern,  Silvija Perica, Jasmina Ritoša Benazić i Zdenka Vratović, direktor Buţa d.o.o. Aleksander 
Vojak, ravnateljica JU Kamenjak Maja Šarić, ravnateljica Dječjeg vrtića Medulin Severka Verbanac, 
član uprave Med eko servis d.o.o. Enco Crnobori ,zapisničarka Duška Mihaljević i predstavnica 
medijske kuće Glas Istre. 
  
Predsjednik Općinskog vijeća pozdravlja sve vijećnike, načelnika, zamjenika načelnika, djelatnike 
općine, direktore, ravnatelje  i medije. 
Prije početka sjednice ţeli da se minutom šutnje oda počast nedavno preminulom općinskom 
vijećniku Klaudiu Privratu. 
Obzirom da je zbog smrti prestao mandat vijećniku Općinskog vijeća Općine Medulin Klaudiu Privratu 
s Kandidacijske liste Gorana Buića predlaţe se Ines Radošević s Kandidacijske liste Gorana Buića 
kao zamjenicu pok.Privrata. 
Predsjednik Općinskog vijeća Općine Medulin čita prisegu Inesi Radošević koja priseţe i time se 
utvrđuje da je postala član Općinskog vijeća Općine Medulin. 
Konstatira da je prisutan dovoljan broj vijećnika da se mogu donositi pravovaljane odluke, navodi da 
se materijale za odlučivanje uz poziv dobilo elektronskom poštom te otvara 31. sjednicu Općinskog 
vijeća Općine Medulin. 
 
Otvara se  rasprava za dnevni red, zaključuje se rasprava te se daje na glasanje. Dnevni red je 
usvojen jednoglasno sa 13 glasova ZA. 
 

DNEVNI RED 
1. Aktualni sat 
2. Donošenje zaključka o usvajanju zapisnika sa 30.sjednice Općinskog vijeća Općine Medulin 
3. Donošenje odluke o isključenju iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi 
4. Donošenje II. izmjene i dopune programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine 

Medulin za 2016.godinu 
5. Donošenje II. izmjene i dopune programa odrţavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture Općine Medulin za 2016.godinu 
6. Donošenje II.izmjene i dopune programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

Općine Medulin za 2016.godinu  
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7. Donošenje II.izmjene i dopune programa javnih potreba u kulturi Općine Medulin za 
2016.godinu 

8. Donošenje II.izmjene i dopune programa javnih potreba udruga građana Općine Medulin za 
2016.godinu  

9. Donošenje II.izmjene i dopune programa javnih potreba u obrazovanju Općine Medulin za 
2016.godinu 

10. Donošenje II. izmjene i dopune Proračuna Općine Medulin za 2016.godinu 
11. Donošenje odluke o usvajanju programa javnih potreba u sportu, tehničkoj kulturi i rekreaciji 

Općine Medulin za 2017.godinu 
12. Donošenje odluke o usvajanju programa javnih potreba u obrazovanju Općine Medulin za 

2017.godinu 
13. Donošenje odluke o usvajanju programa javnih potreba u kulturi Općine Medulin za 

2017.godinu 
14. Donošenje odluke o usvajanju programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine 

Medulin za 2017.godinu 
15. Donošenje odluke o usvajanju programa javnih potreba udruga građana Općine Medulin za 

2017.godinu 
16. Donošenje odluke o usvajanju programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

Općine Medulin za 2017.godinu 
17. Donošenje odluke o usvajanju programa odrţavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture Općine Medulin za 2017.godinu 
18. Donošenje odluke o usvajanju Proračuna Općine Medulin za 2017.godinu te projekcije za 

2018.i 2019.godinu 
19. Donošenje odluke o usvajanju odluke o izvršavanju proračuna Općine Medulin za 

2017.godinu 
 
 
Prelazi se na prvu točku dnevnog reda 

 
Ad.1) Aktualni sat započinje u 19,05 sati 
 
G.Buić ţeli dati obrazloţenje za slike Renata Percana. Naime, Percan je zbog svojih zasluga dobio 
čast da bude počasni građanin Općine Medulin i duţnost nam je brinuti se o njemu i 
posmrtno.Njegova baština je bogatstvo za Općinu Medulin. Slike su popisane i napravljena je 
procjena od strane ovlaštenih procjenitelja i iznosi od 1.700.000 – 2.000.000 kuna. Taj opus svakako 
treba očuvati, jedino je dvojba procjena koja je dosta visoka te se pokušava razgovarati sa suprugom 
pok.Renata o donaciji jednog djela slika.U planu je izgradnja kulturnog doma gdje bi te slike imale 
stalni postav. Dio zbirke razmišljamo proglasiti kulturnim dobrom Općine Medulin, ali nikako da se 
zaduţimo. Svakako će se ugovor o tome dati na razmatranje Općinskom vijeću. 
 
G.Emil Jukopila je u 19.14 sati zatražio kratku pauzu da se konzultira sa svojim članovima 
Kandidacijske liste obzirom da ovo nije točka dnevnog reda. 

Sjednica započinje s radom u 19.20 sati 
 
G.Jukopila  naglašava da je ovo prvi glas na tu temu i ova informacija im je zbunjujuća te otkup slika 
nikako ne dolazi u obzir. Zar ne bi trebalo cijenu odrediti javnom draţbom ? Traţi da im se dostave 
potrebni materijali ako se ţeli raspravljati o tome.   
 
G.Zlatić objašnjava da se sada nije ni mislilo donositi odluku o tome već  samo informirati o 
učinjenom  
 
G.Buić dodaje da se ne misli otkupiti cjelokupni opus po trţnoj cijeni već je prijedlog da se slike 
otkupe za iznos od 230.000 kuna koji je i planiran u proračunu. 
 
G.Peruško obavještava  da je jučer dao ostavku u Stranci umirovljenika i od danas djeluje kao 
nezavisni vijećnik. 
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G.Zoričića zanima gdje će se zbrinuti mulj koji se vadi u luci Medulin? Što se misli s tim muljem 
obzirom da je štetan za okoliš ? 
 
G.Vojak tvrdi da taj mulj nije opasan za okoliš i o tome postoje suglasnosti Zavoda za javno zdravstvo 
i određene analize. 
 
G.Zlatić dodaje da na listi elaborata postoji članak da je mulj opasan za okoliš pa bi trebalo to utvrditi 
kako bi se izbjegli  mogući problemi. 
 
G.Peruško ţeli dodati da je 1972.godine naručena strategija o korištenju blata i da tada nije došlo do 
nekih određenih promjena, na Viţuli bi bilo lječilište s tim blatom.  
 
G.Vojak kaţe da je uzet uzorak blata s Viţule i ustanovljeno je da nema štetnosti i niti velike razlike 
od blata i mulja. 
 
G.Zoričić dodaje da je samo pitao da li je postupak u redu jer su radovi suprotni elaboratu i tim bolje 
ako je mulj neopasan za okoliš. 
 
G.Vojak odgovara da je elaborat radila Struka i potvrđuje da mulj nije opasan za okoliš. 
 
G.Jukopila ponovno pita: Kada će se ukloniti zid u Ribarskoj ulici ? U više navrata je pitao za isto i 
nije mu uopće odgovoreno. 
 
Gđa Vratović odgovara da je prošli tjedan potpisan sporazum sa strankom i steknuti su svi uvjeti pa 
se sada moţe i zid maknuti. Naime, moralo se dosta paziti u tom predmetu jer je situacija dosta 
specifična. 
 
G.Jukopila ima i drugo pitanje: Što je sa građevinskom dozvolom za zgradu na Rivi ? 
 
Gđa Vratović kaţe da je zahtjev poslan Građevinskoj inspekciji i čeka se njihov odgovor.  
 
G.Jukopila skreće paţnju i na regulaciju prometa kod gradilišta Lidl. Taj dio prometnice je veoma 
opasan. Nije napravljena studija prometa i nema nikakve regulacije prometa.  
 
G.Buić odgovara da se već urgiralo kod izvođača radova i morati će se provjeriti zašto nije 
postavljena regulacija prometa. 
 
Gđa R.Rosanda nije dobila odgovor vezano za dodatnu gradnju kuće kod igrališta u Vinkuranu nakon 
legalizacije . 
 
Gđa Vratović odgovara da je provjereno i ustanovljeno da vlasnici imaju Rješenje o legalizaciji. 
 
G.Buić dodaje da se legaliziraju svi objekti koji se prijave i tu Općina ne moţe ništa napraviti.  
Imali smo dosta intervencija ali naţalost ništa nismo mogli učiniti. 
 
Gđa R.Rosanda kaţe da je to velika sramota naspram drugim ljudima koji su legalno gradili i po 
propisima, a sada se svašta legalizira. 
 
G.Peruško zaključuje da nije problem u bespravnoj gradnji nego što se sada brzinski gradi. 
 

Aktualni sat je završen u 19,40 sati 
 

Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.2) Donošenje zaključka o usvajanju zapisnika sa 30.sjednice Općinskog vijeća Općine 
Medulin 
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Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 13  PROTIV: 0  SUZDRŢANI: 0  
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.3) Donošenje odluke o isključenju iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi 
Izvjestiteljica je pročelnica Zdenka Vratović 
 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 13   PROTIV: 0   SUZDRŢANI: 0 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.4) Donošenje II. izmjene i dopune programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi 
Općine Medulin za 2016.godinu 
Izvjestiteljica je pročelnica Suzana Racan Stern 
 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 13   PROTIV: 0   SUZDRŢANI: 0 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.5) Donošenje II. izmjene i dopune programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture Općine Medulin za 2016.godinu 
Izvjestitelj je član uprave Med eko servis d.o.o. Enco Crnobori 
 
Otvara se rasprava 
 
Gđa R.Rosanda kaţe da je nemoguće da je toliko cvijeća posađeno u Vinkuranu, mora da je neka 
greška. Zar više nego u Medulinu? 
 
G.Crnobori tvrdi da nije greška te da nema komentara na diskusiju gđe Rosanda. 
 
Zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 9   PROTIV: 0   SUZDRŢANI: 4 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.6) Donošenje II.izmjene i dopune programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture Općine Medulin za 2016.godinu  
Izvjestiteljica je pročelnica Zdenka Vratović 
 
Otvara se rasprava 
 
G.Peruško je nezadovoljan realizacijom ovog programa. Za naselje Medulin je veoma malo 
realizirano. Prometnice nisu realizirane. Zašto se nije izgradilo, a novci su se potrošili. Ovo se stalno 
ponavlja već 4 godine. Ljudi ţele vidjeti što se gradi. 
 
G.Jukopila je također nezadovoljan. Donose se proračuni i rebalansi, a pogledajte što se realizira. U 
potpunosti se slaţe sa diskusijom g. Peruška. 
 
G.Buić odgovara da se realiziralo prema proračunu. Tumači da su svi ti projekti za sljedeću godinu, a 
što se tiče prometnica problem je imovinske prirode. 
 
G.Zoričić pita da li je ovo planirano nakon izmjene. Nema tablica i nedostaju ključni parametri i na 
ovakav način se ne moţe uspoređivati što je realizirano, a što nije. 
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G.Jukopila i dalje tvrdi da je trebalo stavljati indekse koliko je u proračunu, a koliko je realizirano. 
Ovdje su velike razlike, a ne zna se pravo stanje.  
 
G.Buić tvrdi da je proračun sastavljen kako treba, a i u Zakonu je definirano kako treba predstaviti 
proračun. 
 
G.Jukopila smatra da se nacrt proračuna trebalo dobiti u X.mjesecu, a ne da se radni materijal dobije 
u XII.mjesecu kada treba biti donesen i  proračun. Pojedini nerealizirani projekti neprestano se 
ponavljaju u proračunima iz godine u godinu. 
 
Gđa Leverić se ne slaţe sa ovakvim diskusijama i ne moţe se reći da se ništa nije napravilo. Ima 
stvari koje bi trebalo još napraviti, ali rješiti će se i to, ne moţe se sve odjednom realizirati. Poštuje 
tuđa mišljenja i svatko ima pravo na svoje mišljenje, ali krivo joj je da se ovako diskutira jer još nije 
čula da se reklo čelnim ljudima HVALA za nešto što se napravilo. Treba znati i pohvaliti, a ne samo 
kritizirati. 
 
G.Peruško ne podrţava ovaj komentar gđe Leverić jer treba obići naselje i vidjeti što se učinilo, a ne 
govoriti za samo 10 metara od obale. Sami Medulinci pitaju kada će se određene stvari učiniti jer se 
to ponavlja iz godine u godinu. Slaţe se da priprema ima svoje vrijeme, ali treba biti i realizirano. 
Realizacija je veoma vaţna.  
 
G.Buić odgovara da nije dobro planirati nešto što se neće realizirati. Treba pripremiti dokumentaciju, 
a to je veoma mukotrpan posao. Napraviti će se katalog projekata, što se radi i koji su rokovi 
realizacije. 
 
G.Peruško apelira na vijećnike da trebaju preuzeti dio odgovornosti za gradnju u Medulinu. Slaţe se 
za gradnju po svim naseljima, ali mu je krivo što u Medulinu nije više napravljeno. 
 
Zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 8   PROTIV: 2   SUZDRŢANI: 3 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.7) Donošenje II.izmjene i dopune programa javnih potreba u kulturi Općine Medulin za 
2016.godinu 
Izvjestiteljica je pročelnica Suzana Racan Stern 
 
Otvara se rasprava 
 
G.Zoričić traţi objašnjenje zbog čega se sredstva predviđena  za rad udruga u kulturi nisu realizirala. 
 
Gđa R.Stern objašnjava da su sredstva bila osigurana, ali aktivnosti nisu provedene. 
 
G.Zoričić smatra da je trebalo naći način za realizaciju tog projekta. 
 
Zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 9   PROTIV: 0   SUZDRŢANI: 4 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.8) Donošenje II.izmjene i dopune programa javnih potreba udruga građana Općine Medulin 
za 2016.godinu  
Izvjestiteljica je pročelnica Suzana Racan Stern 
 
G,Buić navodi da je izmjenjen Zakon o radu udruga i ovo je pravo stanje. Udruge trebaju ispunjavati 
svoj program i tek tada mogu dobiti sredstva. 
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Otvara se rasprava 
 
G.Zoričić misli da odgovornost nije trebalo prebaciti na udruge. Općina bi trebala educirati udruge da 
se pripreme za realizaciju programa. 
 
Gđa R.Rosanda ističe da bi se odobrena sredstva svakako trebalo potrošiti jer je šteta da se ta 
sredstva vraćaju. Smatra da bi Općina trebala dati inicijativu da se neki projekti realiziraju i tako 
odobrena sredstva i potroše. Primjerice, u galeriji  Banjole nije odrţana niti jedna izloţba, za čitaonicu 
u Vinkuranu nije kupljena niti jedna knjiga, a to je šteta. 
 
G.Demarin odgovara da je Općina imala dvije edukacije za udruge, a ako bude potrebe moţe se i 
ponoviti. 
 
Gđa Leverić smatra da Općina ne bi trebala educirati udruge jer ako netko već ima udrugu mora se 
sam brinuti o pribavljanju sredstava i njegovoj realizaciji. 
 
Zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 9   PROTIV: 0   SUZDRŢANI: 4 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.9) Donošenje II.izmjene i dopune programa javnih potreba u obrazovanju Općine Medulin 
za 2016.godinu 
Izvjestiteljica je pročelnica Suzana Racan Stern 
 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 12   PROTIV: 0   SUZDRŢANI: 1 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.10) Donošenje II. izmjene i dopune Proračuna Općine Medulin za 2016.godinu 
Izvjestiteljica je pročelnica Silvija Perica 
 
Zapisnik Odbora za financije se dodaje u zapisnik. 
 
Otvara se rasprava 
 
G.Zoričić naglašava da se upravo sada čulo prave podatke: Proračun se smanjuje za 40%. Evo, i 
brojke govore da je proračun za 2016. bio nerealan i da se nije realiziralo sve. Boji se da će takav 
proračun biti i za 2017.godinu. 
 
G.Buić se ne slaţe s ovom tvrdnjom. Radi se o projektima koje se prebacuje za sljedeću godinu, 
primjerice Viţula i nema nikakvog govora da ona neće biti realizirana. 
 
G.Zoričić tvrdi da su i dalje svjedoci da se pojavljuje niz projekata koji nisu realizirani. Proračun nije 
realiziran 40% i to nešto govori. Ponavljaju se projekti iz proračuna u proračun, a nisu realizirani.  
 
G.Buić odgovara g.Zoričiću da njegova tvrdnja ne drţi vodu jer je puno projekata u fazi realizacije. 
Smatra da bi se oni  trebali više angaţirati i neka odluče da li graditi ili ne. U proračun se mora staviti 
realne podatke i projekte. 
 
G.Zoričić naglašava da je realizacija proračuna  na načelniku i stručnim sluţbama, a ne na 
vijećnicima. 
 
G.Jukopili nije jasno zašto se ne dopušta njihovo mišljenje, pa valjda imaju pravo pitati i iznositi svoje 
mišljenje. Dodaje da iz njihove kandidacijske liste nema nikoga u nijednoj općinskoj firmi, ni u komisiji, 
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niti u nadzornom odboru i upravnom vijeću. Silne godine se neke stvari stavljaju u proračun i nema 
njihove realizacije, a postoji brdo načina za realizaciju istog.  
 
Gđa R.Rosanda dodaje da se govorilo i o gradnji dječjeg vrtića u Vinkuranu. Investitor kojeg se tada 
spominjalo je propao, ali je bilo rečeno da će ga u tom slučaju graditi Općina.  Međutim, onda je iza 
zatvorenih vrata odlučeno da se vrtić napravi u Pomeru, a ne u Vinkuranu. To nije u redu. 
 
G.Jukopila se slaţe s gđom Rosanda. Diskusije se ponavljaju, a tako je i bilo. Ispada da su 
neinformirani i neznalice, a samo traţe objašnjenje. 
 
G.Buić ističe da projekt gradnje vrtića u Vinkuranu nije nikad bio u proračunu. U Vinkuranu će se 
raditi rekonstrukcija vrtića, a u Pomeru neće biti vrtić samo za Pomer nego i za Premanturu.  
 
G.Jukopila navodi da se sporazum za gradnju potpisao, a sredstva nisu dana u proračun. 
 
G.Zoričić ističe kako za poticanje razvoja gospodarstva nije utrošeno više od 1/3. To je znak za 
uzbunu. Zašto se te potpore ne planiraju za 2017 godinu i zašto se ne pomogne tim ljudima ? 
 
Gđa Stern odgovara da je postojao jako mali interes za natječaj. 
 
G.Peruško smatra da treba razriješiti strateške planove i najviše se koncetrirati na to područje. 
Medulin je u grču kao naselje i to treba pod hitno riješiti. 
 
Zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 8   PROTIV: 3   SUZDRŢANI: 2 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.11) Donošenje odluke o usvajanju programa javnih potreba u sportu, tehničkoj kulturi i 
rekreaciji Općine Medulin za 2017.godinu 
Izvjestiteljica je pročelnica Suzana Racan Stern 
 
Zapisnik Komisije za sport, rekreaciju i tehničku kulturu se dodaje u zapisnik. 
 
Otvara se rasprava 
 
G.Zoričić pita na što odnose nepridviđeni rashodi u sportu. Nisu dobili nikakvu informaciju o tim 
troškovima. 
 
Gđa Stern objašnjava da su to troškovi tajnika, računovodstva, telefona i sl. 
 
Zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 13   PROTIV: 0   SUZDRŢANI: 0 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.12) Donošenje odluke o usvajanju programa javnih potreba u obrazovanju Općine Medulin 
za 2017.godinu 
Izvjestiteljica je pročelnica Suzana Racan Stern 
 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 13   PROTIV: 0   SUZDRŢANI: 0 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.13) Donošenje odluke o usvajanju programa javnih potreba u kulturi Općine Medulin za 
2017.godinu 
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Izvjestiteljica je pročelnica Suzana Racan Stern 
 
Zapisnik Odbora za kulturu se dodaje u zapisnik. 
 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 13   PROTIV: 0   SUZDRŢANI: 0 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.14) Donošenje odluke o usvajanju programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi 
Općine Medulin za 2017.godinu 
Izvjestiteljica je pročelnica Suzana Racan Stern 
 
Zapisnik Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb se dodaje u zapisnik. 
 
Otvara se rasprava 
 
G.Zoričić predlaţe otvaranje pedijatarske ambulante 
 
G.Buić smatra da je ovaj prijedlog veoma vrijedan, ali se sada ne moţe realizirati, moţda u 
dugoročnom periodu. Dogovoriti će sastanak s ravnateljem Doma zdravlja na kojem bi  se 
raspravljala pomenuta tema. 
 
Gđu Vidmar interesira da li se moţe povećati iznos za socijalnu skrb jer je godinama isti, a ujedno je i 
veoma mali. 
 
Gđa Stern odgovara da se moraju promjeniti kriteriji u natječaju i tek onda se moţe mjenjati iznos. 
 
Zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 13   PROTIV: 0   SUZDRŢANI: 0 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.15) Donošenje odluke o usvajanju programa javnih potreba udruga građana Općine 
Medulin za 2017.godinu 
Izvjestiteljica je pročelnica Suzana Racan Stern 
 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 13   PROTIV: 0   SUZDRŢANI: 0 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.16) Donošenje odluke o usvajanju programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture Općine Medulin za 2017.godinu 
Izvjestiteljica je pročelnica Zdenka Vratović 
 
Otvara se rasprava 
 
G.Peruško je nezadovoljan ovim programom. Iste stvari se opet ponavljaju. Primjerice, za gradnju 
Doma za umirovljenike – opet smo na početku.Planirala se gradnja najprije u Medulinu, a kasnije u 
Banjolama. Vijeće treba odlučiti gdje će se graditi. Umjesto da se grade apartmani neka se grade 
Domovi za umirovljenike. Mogli smo već imati izgrađen Dom, ali nema potrebe nekog uvjeravati jer 
više nema  strpljenja za to. 
 
G.Buić misli da bi trebalo pitati kako graditi Dom i u Medulinu i u Banjolama, a ne gdje će se prije 
izgraditi. Dodaje da nema potrebe trošiti svoja sredstva već čekati investitora koji će uloţiti u gradnju. 
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Zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 9   PROTIV: 1   SUZDRŢANI: 3 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.17) Donošenje odluke o usvajanju programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture Općine Medulin za 2017.godinu 
 
Izvjestitelj je član uprave Med eko servis d.o.o. Enco Crnobori 
 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 9   PROTIV: 0   SUZDRŢANI: 4 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.18) Donošenje odluke o usvajanju Proračuna Općine Medulin za 2017.godinu te projekcije 
za 2018.i 2019.godinu 
Izvjestiteljica je pročelnica Silvija Perica 
 
Zapisnik Odbora za financije se dodaje u zapisnik. 
 
Otvara se rasprava 
 
G.Zoričić traţi objašnjenje za stavku 31 – rashodi za zaposlene obzirom da je povećanje značajno. 
 
Gđa Perica objašnjava da su ti rashodi namjenjeni za plaće Općine i za Dječji vrtić. 
 
G.Jukopilu zanima da li će biti dodatnih zapošljavanja u Općini ili ne, budući da je proračunu 
planirano milion kuna više u odnosu na prošlu godinu.  
 
G.Buić odgovara da ne bi trebalo biti novog zapošljavanja niti povećanja plaća jer se vraćaju na 
razinu prije pet godina, a u međuvremenu su bile i nešto smanjene. Dodaje da se ne radi samo o 
zapošljavanju već treba povećati radnu snagu kako bi se predmeti brţe i kvalitetnije rješavali. 
 
G.Zoričić ističe da je omjer plaća porastao i plaši se da to nije konačan broj. Treba pogledati plaće i u 
komunalnim poduzećima. Nije plaćeno isto za isti rad. Dodaje da nema ništa protiv da se ljude plati, 
ali ako nema kriterij za povećanje onda to nije u redu.  
 
Gđa Rosanda naglašava da su se povećali poslovi i u drugim općinskim firmama, a plaće se nisu 
povećale. Zar mislite da je to u redu ? – pita načelnika. 
 
G.Buić odgovara gđi Rosandi da se za povećanje plaće mora obratiti svojim direktorima. Ujedno joj 
skreće pozornost da se ovdje sada radi o kodeksu poslovnog ponašanja i ne bi trebala komentirati o 
svojoj plaći jer radi u općinskoj firmi, a ujedno je i vijećnica Općinskog vijeća Općine Medulin.  
 
Gđa Rosanda dodaje da nisu ni ostale općinske firme korigirale koeficijente. 
 
G.Perušku je ţao što nisu prepoznali njegove prijedloge brţeg razvoja gospodarstva. Svima je 
dostavio prijedlog mjera, ali do sada se to nije uspjelo prepoznati. Nada se da će jednog dana moţda 
biti i  realizirano inače će ih faktor vrijeme kazniti. Smatra da treba imati više odlučnosti da se nešto 
realizira i dovede do kraja.  
 
Gđu Rosanda zanima stavka – osnivački polog Medulinske rivijere. Ta firma više nije aktivna. O čemu 
se radi? 
 
G.Buić odgovara da se planira aktivirati radio na području općine te bi ova firma preuzela tu 
realizaciju. 
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G.Zoričić ističe da je ovaj proračun dvostruko veći od lani i naziva ga „Diva na staklenim nogama“. U 
proračunu ima dosta kompliciranih i neizvjesnih situacija. Primjerice, planiraju se sredstva iz EU 
fondova, ali pitanje, da li će se to realizirati kao i prodaja općinskih zemljišta koja već godinama ne 
ide prema planu. Spominju se i kreditna zaduţenja za koja ne bi bilo dobro da se realiziraju. Također 
smatra da nije vrijeme za povećanje plaća u javnom sektoru niti za nova zapošljavanja. Bode ga u oči 
stavka za gospodarski forum,  veća je od poticanja malog gospodarstva, a tko zna da li će se 
realizirati. Ţelio bi da se više ulaţe u razvoj gospodarstva jer je to jedini način za opstanak u ovim 
kriznim vremenima. Po njemu proračun nije realan i dobar dio stavki se neće realizirati i zato ga neće 
podrţati. 
 
G.Buić smatra da je proračun za 2017 godinu realan i optimistično gleda na njegovu realizaciju.  
 
 
Zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 9   PROTIV: 3   SUZDRŢANI: 1 
 

G.Viktor Peruško je izašao u 21.38 sati 
 
Prelazi se na sljedeću točku dnevnog reda 
 
Ad.19) Donošenje odluke o usvajanju odluke o izvršavanju proračuna Općine Medulin za 
2017.godinu 
 
Izvjestiteljica je pročelnica Silvija Perica 
 
Zapisnik Odbora za financije i proračun se dodaje u zapisnik. 
 
Otvara se rasprava, zaključuje se rasprava te se točka daje na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
ZA: 8   PROTIV: 3   SUZDRŢANI: 1 
 

G.Viktor Peruško se vratio u 21.42 sata 
 
 
 
Predsjednik zaključuje da je ovime iscrpljen dnevni red, zahvaljuje se svima na konstruktivnim 
raspravama i diskusijama te zatvara 31.sjednicu Općinskog vijeća Općine Medulin.  
 
Ujedno svima ţeli sretne i vesele boţićne i novogodišnje blagdane ! 
 
 
Završeno u  21:45 sati 
 
 
 
 
Zapisnik vodila          Općinsko vijeće Općine Medulin 
Duška Mihaljević                     Predsjednik 
            Marko Zlatić 
 
 
 
 
 
 
 


